
PROTOKOLL 1/2024

Digitalt styrelsemöte 19.00 - 21.30

Närvarande: 
Frida Tjernberg, ordf 
Maria Bane 
Josefine Cuevas Brodd 
Bisse Falk 
Kerstin Hägglund  
Rickard Klein 
Corinne Palm-Kullberg 
Maria Landergård 
Johanna Winejo-Larsson 
Lars Appelin tom §6 

§1 Mötet öppnas
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkten Proposition Årets hund. 

§3 Val av sekreterare och justerare
Till sekreterare valdes Kerstin Hägglund och till justerare Corinne Palm Kullberg. 

§4 Föregående protokoll – 231211
Inget att kommentera. 

§5 Inkomna handlingar:
231215 Missa inte att anmäla – avelskonferens 2024. Avelskommittén är anmäld 

men ännu ej fått bekräftelse.  
231215 Digital föreläsning för SKK: Så gör ni ett bättre och roligare årsmöte 
231215 Agria Breed Profile – Bisse informerade om att Agria Breed inte uppdateras 

varje år. 
231215 Förtydligande 
231219 Protokollsutdrag från SKK:s Föreningsmöte 
231220 Inbjudan till info träffar med CS och kommittéer 
240103 Medlemslista 2023 
240107 BSI häften 

§6 Ekonomi
Lars Appelin informerade om det ekonomiska läget som är fortsatt gott. Resulat- och 
balansrapporten kommer att presenteras på årsmötet. 

§7 Maria B informerade om status gällande årsmötesmaterialet. De flesta underlagen har



 inkommit och läget är under kontroll. 
 
§8 Styrelsefrågor från;  

•  Aktivitetskommittén 
 
Årets hund: 
Beslöts att Rickard beställer och skickar ut rosetter till vinnarna i Årets hund.  
 

• Avelskommittén 
 
Bidrag till BPH och MH 
Efter diskussion beslöts att styrelsen lägger fram en proposition till årsmötet där vi 
föreslår att åldersgränsen tas bort för att få bidrag till BPH- och MH. Däremot ska 
det framgå av propositionen att vi rekommenderar att testen genomförs när 
hunden är 1 – 2 år.  
 
Kastrering 
Maria L informerade om att SSPK kommer att undersöka varför många veterinärer 
rekommenderar kastration av hundar – både tikar och hanar – och vilka 
fördelar/nackdelar som finns med kastration. Även rasklubbarna kommer att få 
tillfälle att yttra sig. 
 
Ögonlysning 
Idag måste alla hundar ögonlysas inför parning för att uppfödaren ska kunna lägga 
in kullen under valphänvisning på vår hemsida. Ögonlysningen får inte vara äldre än 
1 år vid parningen.  
 
Det är dock väldigt sällsynt att en hane som ögonlysts regelbundet innan parning 
fram till 7 års ålder, får PRA eller total katarakt senare i livet.  
 
Beslöts att en avelshane fortsättningsvis inte behöver ögonlysas efter fyllda 8 år för 
att tillåta valphänvisning på vår hemsida. Detta förutsätter dock att senaste 
ögonlysningen skett någon gång under hundens 7:e levnadsår.  Styrelsen beslöt 
även att en förutsättning också är att föräldrardjuren ifråga antingen fått minst VG 
(very good) på utställning eller godkänd exteriörbeskrivning. Övriga regler är 
oförändrade. 
  

• Mentalgruppen och  
Maria B berättade att hon tittat på resultaten från MH av vår ras som genomförts 
under åren 1994 – 2022 och då särskilt på egenskapsvärdena. Med anledning av 
detta har Maria skickat en fråga till SKK. 
 
 

• Hälsogruppen 
Ingen särskilt att rapportera denna gång. 
 

• Medlemstidningen 
Efter diskussion beslöts att vi även fortsättningsvis inte ska tillåta annonser i 
tidningen. Däremot kan t ex sponsorer till Cupen få en annons i katalogen. 
 



Beslöts också att vi med start i år kommer att göra ett separat utskick till alla 
uppfödare som finns på uppfödarlistan – ett på våren och ett på hösten. Här 
kommer vi att behandla frågor som är speciellt riktade till uppfödarna. Maria B åtog 
sig att även ansvara för detta i samarbete med Avelskommittén. 
 

§9   Delegater till SSPK:s fullmäktigemöte den 24 mars 
DSR har 12 delegater på mötet. Styrelsen konstaterade att det är bra om vi har 
representation från olika delar av landet. Det är dock förenat med kostnader för både 
resor och logi varför majoriteten av delegaterna ändå måste ha möjlighet att resa till 
och från mötet på mötesdagen. Beslöts anslå 15.000 kr för resor och logi för långväga 
delegater. 
 
Beslöts även att under vårt årsmöte ställa frågan vem som är intresserad av att vara 
delegat. Det är av stor vikt att de som är delegater också kommer till mötet.  
 
Efter vårt sammanträde har det inkommit ett mail från SSPK där man ber att få  namn 
på våra delegater senast den 11.2.Det är därför för sent att vänta med att göra en 
intresseförfrågan på DSR:s årsmöte.  Efter diskussion per mail och telefon i  styrelsen 
togs ett nytt beslut om att istället göra en intresseförfrågan via sociala medier, på 
hemsidan och via det anmälningsformulär till årsmötet, som kommer att skickas ut 
inom kort.  

 
§10 Skrivelse angående domarval till stora utställningar 

Corinne håller på att ta fram ett förslag till skrivelse som kommer att skickas ut till 
styrelsen för kommentarer. 
   

§11 Proposition Årets Hund 
Bisse, Johanna och Josefine håller på att ta fram förslag till en proposition till ny 
beräkning av Årets hund. Vi diskuterade det man hittills kommit fram till. Det slutliga 
förslaget skickas till styrelsen inför nästa styrelsemöte.  
 

§12 Årsmötet den 18 februari kl 11.00 
Maria B skickar ut en inbjudan till årsmötet per mail till samtliga medlemmar. 
Webmastern läggs även ut inbjudan på hemsidan och på FB. 
 

§13  Nästa möte  
         Nästa möte äger rum den 5 februari kl 19.00 

 
Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
Mötesordförande      Justerare 
 
 
Frida Tjernberg       Corinne Palm Kullberg 
 




